
Nybro Schacksällskap  
bildat 1910 

Styrelseprotokoll för Nybro Schacksällskaps (NSS) sammanträde 2024-03-18 kl 19.15 – 21.30 i 
Harlekin, Vattugatan 2, Nybro.  

Deltagare: Mikael Alriksson, Johnny Williamsson, Henrik Carlsson, Mikael Cederblad, Berny Jonsson och 
Kent Nilsson. Berny deltog i egenskap av styrelsesuppleant. 

§1 Ordföranden Mikael Alriksson öppnade mötet och hälsade välkomna. 

§2 Val av mötesfunktionärer och justeringsmän för kvällen 
a) Val av ordförande för kvällens möte: Mikael Alriksson 
b) val av sekreterare för kvällen: Johnny Williamsson 
c) val av två justeringsmän tillika rösträknare: Kent Nilsson och Mikael Cederblad. Protokollet justeras 
digitalt. 

§3 Föregående styrelsemöte (2024-01-22) 

Genomgång av föregående protokoll. Inga synpunkter framfördes mot vad som noterats vid detta möte. 
Som en konsekvens av § 13 i protokollet uppvisade mötesdeltagarna Mikael A, Johnny, Henrik och Berny 
sina registerutdrag som var rena från anmärkningar. Ordföranden kommer att kontrollera övriga 
medlemmars registerutdrag (de med anknytning till styrelse/ungdomsverksamhet) senare för att 
uppfylla SSF:s bestämmelser i detta avseende. 

Det kan nämnas att Nybro Kommun godkänt hyresbidraget men att ansökan görs i efterskott i mars 
2025 och då avser kalenderåret 2024. Inget nytt att rapportera angående försäkringsfrågan. 

§4 Ekonomi 

Henrik redogjorde för vår ekonomi som den ser ut i dagsläget. NSS har en mycket god ekonomi.  

Henrik bifogade balans- och resultaträkningar per dagens datum. Kontantprincipen har alltid tillämpats 
av NSS, liksom i flertalet mindre föreningar varför ingen hänsyn tas till upplupna kostnader eller intäkter. 
 
§5 Budget 

Budgeten som också upprättats av Henrik visar på en budgeterad förlust med 31 000 kr för 2024, dock 
ska poängteras att flera kommande bidragsintäkter som avser 2024 först kommer att betalas ut under 
2025, t ex hyresbidraget.  

§6 EGP 

EGP är slutspelad för säsongen. Antalet anmälda till senaste turneringen 16 mars visade på 
rekordmånga deltagare men några uteblev och det blev istället en tangering av tidigare med 32 
deltagare.  
EGP fortsätter med samma upplägg till hösten, en ändring som diskuterats är att sänka antalet ronder 
till 6 istället för 7 som det varit tidigare. 
EGP har varit mycket uppskattat, totalt har under de sex turneringarna 146 deltagare varit med och NSS 
har också fått en hel del publicitet, senast i dagens nummer av tidningen Barometern som gjort en 
dubbel helsida om lördagens EGP-turnering. En bra artikel, som ytterligare kommer att öka intresset för 
EGP hoppas vi. 

§7 Schackbarometern Final  

Finalen av Schackbarometern spelas den 13 april i Jutegården, Nybro. Rekordmånga deltagare väntas. 
Henrik och Mattias Hågestad och  och även Mikael A och någon ytterligare förälder ser till att allt 
fungerar som det ska. NSS får 2 000 kr från SmSF och det gör att vi inte förväntar oss någon kostnad för 
finalen. Vi kommer att ha cirka 10 egna juniorer bland deltagarna.  



§8 Kongress Smålands Schackförbund (SmSF) 

SmSF håller kongress i Jutegården samma dag, 13 april, efter att finalen av Schackbarometern är 
färdigspelad. Jutegården är bokad hela dagen. 

§9 Bakluckeloppis 

Söndagen den 5 maj hålls Åkrahällskolans årliga bakluckeloppis och vi har för avsikt att vara med som 
vanligt. Tyvärr är Johnny bortrest denna helgen och flera av de som brukat hjälpa till synes vara 
upptagna den dagen. Kent lovar att köra dit loppisgrejorna på samma sätt som gjordes förra året. Och 
Ingemar Ernstsson ställer upp som huvudansvarig men någon mera medlem behövs för att det ska 
fungera. Johnny undersöker vidare efter intresse bland NSS medlemmar. Skulle ingen sådan 
medhjälpare kunna finnas kan NSS deltagande i loppisen komma att ställas in.  

§ 10 Digitala bräden och andra inköp?  

Fyra digitala bräden av fabrikat Chess Evolution är beställda. I enlighet med förra styrelsemötet sändes 
ansökan om bidrag till dessa till Nybro Kommun som sedan har beviljat bidrag med 15 000 kr för detta 
ändamål.  

Styrelsen beslutade att inköpa en s k Beachflagga som ska sättas fram vid Harlekin då verksamhet pågår. 
Kostnaden enligt tidigare offert är 2 619 kr inkl. moms och trycket på flaggan ingår i priset. Henrik fick i 
uppgift att ta fram underlag för trycket på flaggan. 

§ 11 Inkommande synpunkter och protest. 

Svar till medlemmen från styrelsen har översänts till medlemmen ifråga. Några mail har därefter 
utväxlats, samsyn har inte uppkommit, men inte heller några nya konkreta synpunkter för styrelsen att 
ta ställning till.  

§12 SM i Växjö 

NSS har för närvarande fyra anmälda till SM i Växjö. Sponsring 250 kr och T-shirt till dessa. Vi hoppas att 
flera anmäler sig.  
Henrik anförde att programmet för SM är krångligt skrivet. Han kommer att informera juniorerna om 
vad som gäller och hoppas att flera anmälningar inkommer.  

§13 RF SISU i Småland 

Vad gäller SISU-bidrag så finns det två olika bidrag att söka, dels ”Lärgrupper” t ex juniorutbildning – inte 
träning, och dels Digital satsning.  
Den kommande temakvällen med Franko Lukez imorgon ingår som en del i Lärgrupper. Då han inte vill 
ha betalt för sin insats kan man istället få räkna in det som en satsning där.  

§14 Seriespel 2024/2025 

I helgen gick sista ronden av Småländskan Söder där våra båda serielag spelat. NSS lag I vann 
övertygande med sex raka segrar (12p) medan NSS lag II blev trea med tre vinster, en oavgjord och två 
förluster (7p). Bäste poängplockare i lagen var Berny med 5,5 poäng av 6. Vi har haft 17 olika spelare 
under säsongen. En målsättning har varit att ta med minst två juniorer i NSS lag II och det lyckades vi 
med alla matcher utom en, mot Karlshamn SK då vi bara hade en junior med i laget. 

Nästa säsong hoppas vi att vi åter kan få en plats i Allsvenskan där vi inte behöver åka till orimligt långt 
för att spela. Vi kommer att ansöka om en plats i division III och om det finns möjlighet vill vi helst 
tillbaka till vår gamla division II-grupp II:7 där lagen befinner sig inom lagom avstånd från Nybro. Får vi 
en plats i Allsvenskan som innebär 8-mannalag räknar vi med att även ställa upp med ett lag i 
Småländskan nästa säsong. Skulle vi inte få en rimlig placering i Allsvenska serien kommer vi att ställa 
upp med åtminstone två lag i Småländskan Söder nästa år. Vi får avvakta SSF:s beslut i frågan om 
Småländskan Söder. 



 §15 Nästa möte 

Nästa möte bestämdes till måndagen den 15 april klockan 19.15 i Harlekin.  

§16 Övriga frågor 

• Nya Stadgar 
Som framkom vid förra styrelsemötet 22/1 måste NSS ta hänsyn till de nya stadgar som SSF 
kommer att presentera under 2024 och för att inte riskera att NSS nya stadgar står i strid med 
SSF:s nya stadgar får vi avvakta till dess vi ser vad SSF beslutar. Våra stadgar kan endast ändras 
efter två styrelsemöten, varav det ena ska vara årsmöte. Så innan sommaren kan det inte bli 
aktuellt att formulera nya stadgar för NSS. 

• Blommor till jubilarer 
Mötet konstaterade att vi 2024 har tre medlemmar som fyllt eller fyller 70 år. Blommor bör 
utdelas till dessa på årsmötet.  

• Nominering till årets ungdomsledare 
Mötet beslöt samstämmigt att nominera Henrik Carlsson till SmSF såsom kandidat till 
utmärkelsen Årets ungdomsledare. Henrik deltog inte själv i beslutet, ska tilläggas. 

• Gula grillen 
Mikael A deltog nyligen i ett möte med Fryshuset angående sommarens projekt Gula Grillen, dit 
alla föreningar i Nybro var inbjudna. Fryshuset, Hyresgästföreningen, Nybro Kampsportsförening 
NKT samt NSS hörsammade inbjudan så det hade varit svårt att ta några bindande beslut. 
Förslag fanns att projektet ska hålla på som tidigare i åtta veckor, men till skillnad mot tidigare 
ha aktiviteter under två dagar i veckan emot tidigare fyra och att verksamheten ska flyttas till 
Harlekin. NBAB som är huvudsponsor sedan tidigare kan komma att ställa sponsorkrav från 
föreningarna som deltar, Förra året fick NSS 2 000 kr trots att inget sponsorkontrakt utlovats. 
Mötet bestämde att även om det inte utgår någon sponsring till NSS för arbetet med Gula 
Grillen 2024 så bör vi ändå ställa upp några tisdagskvällar av den anledningen att vi finns i 
kvarteret och i synnerhet om verksamheten flyttas till Harlekin och vi har all vår utrustning här 
så att vi inte behöver dra omkring med bord, stolar och schackspel. Bara sätta upp 
Beachprataren och plocka fram några spel är betydligt enklare än vid tidigare års insatser. 
Mötet som Fryshuset höll kunde inte ta något beslut då bara fyra intressenter fanns på plats. 
Fryshuset tillsammans med NBAB ska kolla upp vad som kan göras och återkommer. 

• Priser till våra turneringar och till bäste poängplockare 
Henrik fick i uppdrag att beställa plaketter likt föregående år för KM, Aldéns och KM Blixt samt 
en plakett till bäste poängplockare. 

• Nytt ansökningsförfarande till Kommunen Sport och Fritid 
Henrik omnämnde att vi fortsättningsvis inte kan söka bidrag via mail som tidigare utan att 
ansökan nu ska ske digitalt via internet/Kommunens hemsida. 

§17 Mötet avslutas 

Ordföranden Mikael Alriksson tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  

NYBRO SCHACKSÄLLSKAP 2024-03-18 
Vid datorn    (Underskrifter sker via dator/mobil med hjälp av bankID) 

 

Johnny Williamsson, sekreterare 

 

Justeras   

Kent Nilsson    Mikael Cederblad   
 


